
Začeli smo z delom
28. septembra smo se delegati razrednih skupnosti zbrali v pio-

nirski sobi. Zakaj? To bom povedal takoj, samo da zaključim uvod.
Pa začnimo!
Imeli smo redno letno konferenco. Začela se je ob 8. uri. Mi

»štabovci« smo prišli že ob sedmih. Uredili smo sobo, pobrisali
tablo ter jo okrasili s tablo, na kateri sta bila narisana pionir Vn
poinirka. Že so prihajali delegati, dežurni pionir je pobiral poobla-
stila. Ura ie bila osem in začeli smo.

Sledil je pozdrav gostov. Pozdravili smo tudi novo mentorico
Pionirske organizacije, tovarišico Olgo Žagar, ki bo pomagala
tovarišici Anki Škraba pri delu z nami, pionirji. Ta konferenca se ni
razlikovala od drugih: dnevni red, poročila ...

No, nekaj smo se le dogovorili, nakar smo se pionirji, veseli,
odpravili k pouku. To slednje nam ni bilo najbolj prav, saj smo
navadno na dan pionirjev odšli v kino, ne pa k pouku.

Vseeno upamo, da bomo letos delali vsaj tako uspešno kot lani,
če ne bolje.
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